
 Protokoll från Styrelsemöte i Örvikens byaförening. 894701-8134.
 Plats/Tid:       Folkan  2023-11-19  kl. 18:30
 Närvarande:   På plats: Östen Hansson, Benny Eckhardt, Mattias Albertsson, Lars-Anders Burman,

            Erik Wikström, Hans Boman
Agenda:

1. Ordf  Östen, öppnade mötet med att hälsa alla välkomna.
2. Val av sekreterare. Hans
3. Val av Justerare.   Lars-Anders
4. Godkännande av dagordning. Efter tillägg 7 B OK
5. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll. OK
6. Ekonomi.

a) Saldo på kontot 231118  104.238 kr. Där ingår Länsstyrelsens förskott på 49.500 kr för bygget av
småbåtshamn.
Vi skickar ju ut Infoblad och Medlemsinbetalningsinformation i Februari då brukar vi få in ca: 120
medlemmar, som betalar 250 kr. Vilket blir ca: 30.000 kr

 7 a. Diskussion och beslut kring eventuella arbeten och projekt
* Genomförande av projekt:

- Kulturhistoriskt arbetet i Örviken fortsätter. Nu har vi startat arbetet med Vandringsleden, vi har ju fått ca
27.000 i bidrag. Här har gruppen tagit några beslut redan. Det blir ca 10-11 skyltar ute på vandringsleden
och Informationstavlan kommer att sitta på FolketsHus och en liten infotavla vid pumphuset vid Båthuset.
 - Utbyggnaden av småbåtshamnen, här har vi kapat träden på Byaföreningens arrende och väntar på
Grävmaskinen som ska förbereda för "marinan", genom att gräva och lägga ut grus och stenar, som får
"vila till sej" under vintern. Så återkommer grävmaskinen i vår så vi får möjlighet att göra ett trädäck.

- Upprustningen av Nyön. Här kommer vi att måsta forsla bort "elektroniken" m.m., och eldstaden, under
vintern. Så vi kan återställa grillstugan så den går att använda igen. Östen tar upp arbetet och förbereder
för en ansökan om de pengar som kommer att behövas.

Arbeten som förbereds för att utföras under 2023/2024:
Vi diskuterade att ingå i LONA-Projektet "Upptäck sportfisket i Bottenvikens kust" där vi försöker få
LONA att komma och beskriva vad det går ut på. Här ska ca: 10 noder, från Haparanda till Bjuröklubb, tas
fram. Har vi i Örviken resurser att delta ? Beslut tas om deltagande efter möte med projektledaren.

* Hyra av skylift för byte av lampor vid hockeyplan, kostnad ca 3.000 kr. Godkändes av styrelsen

7 b.  Beslut om ersättare i styrelsen.
* Ersättare för Johanna Hagström som pga sjukdom avgår från styrelsen omedelbart.
* Suppleant Mattias Albertsson föreslås ersätta Johanna H fram till kommande årsmöte. OK från styrelsen.

 8. Övrig information/aktiviteter

*  Örvikens Byaförening ingår nu i Kommunens Byautvecklingsråd. Vi har deltagit i ett möte i Missenträsk i
oktober. Deras styrelse kommer och träffar oss 29 januari på FH. Där vi berättar om hur vi arbetar och vad vi

               åstadkommit senaste åren i Örviken.
*  S-föreningen har tänkt hålla en Festlighet på Folkan för oss Örvikare. Där det blir "Blaita" å Skinka, den
    15 december. Här måste man anmäla sej, för att kunna veta hur många som kommer. Mer information
    kommer.
*  Info från FH - Hyresintäkterna har varit bra. Våren 2023 ca 45.850 kr mot hela fjolårets 59.000 kr.

     9. Övrigt
*  Vi har nu brutet räkenskapsår, så vid årsskiftet måste vi göra ett bokslut och sedan gå in med nytt

                 räkenskap enl kalenderår.
 *  Ute-toan står lite fel till på Hockeyplanen, bör åtgärdas så att puckarna ej åsamkar problem.
 *  Fått en fråga om någon i byn kan hjälpa en stuggranne att klippa gräset i sommar. Benny E
     lyssnar med en tänkbar granne.

Nästa Styrelsemöte: Söndag  240121
Förslag på Styrelsemöten första halvåret 2024: 240324, 240519, 240616

   10.  Avslutning Ordföranden Östen, tackade deltagarna för visat intresse, och mötet  avslutades.
Vid protokollet Hans Boman


